

Referat styremøte 19.09.2023

Tilstede: Anne-Mari Myrèn, Mette F. Ystrøm, Bettina Myrèn, Yvonne Haglund, Anne Lise Storkjørren og Camilla Rødland

Fravær: Heidi Linnerud og Karianne Hasselgård-Sande

55/23 Godkjenning av referat

- OK

56/23 Økonomi

- 360 medlemmer
- Fortsatt god økonomi
- Det er sendt ny søknad om økonomisk støtte til Bingoland.

57/23 Instruktører

- Vi har 11 instruktører pr i dag
- Det blir avholdt et møte med instruktører og styret 27.09.2023 kl 17.30
- Går registreringa av avholdt kurs for instruktørene direkte til NKK når klubben rapporterer inn kurs til Studieforbundet? Camilla sjekker opp dette med NKK.
- Styret har forslag om å øke lønn til 30% av kursinntekt + kjøring. Lønn til hjelpeinstruktør bør økes tilsvarende.

58/23 Kurs

- De fleste kurs er nå avholdt.
- Introkurs bruks har lav interesse, her må vi dele!

59/23 Hundens Dag 24.09.23

- Yvonne ordner med ferdig vaffeløre
- Anne-Marit Andreassen, Kirsti Svendsen og Anne-Mari Myrèn har sagt ja til kiosk. De tar også loddsalg. Oppmøte for klargjøring kl 09.00
- Unni Bredholt og Maria Gallardo baker kake. Disse leveres kiosken ca 09.00
- Opp- og nedrigg gjøres av Heidi Gundelsby, Bettina Myrèn, Maria Gallardo og Johnny Halsvik. Oppmøte 08.00. Opprydding fortløpende fra 15.00
- Anne Lise og Trond tar parkering
- Veronica Signebøen dømmer Matchshow, Linn-Jeanette Krogstad Johansen dømmer Barn og Hund. De samarbeider ang registrering.
- Linda Bolstad setter opp og følger opp Rallylydighet
- Kai Petter og agilitygruppa setter opp AG-bane, og holder en oppvisning kl 11.00
- RIK-gruppa har oppvisning i løpet av dagen.

60/23 RIK-gruppa

- Prøvehelg 11. – 12.12 Kostnad for dette er 1680,- + ca500,- i kjøring. Styret stiller seg ikke bak denne utgiften dersom klubben ikke går i pluss ved å holde en slik prøvehelg. Anne-Mari kontakter Svein Lund og sjekker rundt dette med økonomien.
- Ønske om treningshelg 28.-29.10. Styret stiller seg positive til det. Viktig at de skriver klokkeslett for når de bruker banen.

61/23 Juleavslutning

- Avholdes på Speiderhuset 07.12.23 kl 18.00
- Planlegging gjøres på senere styremøte.

62/23 Eventuelt

- Klipping av området vårt har fungert greit, og vi ønsker å videreføre ordningen med at medlemmer still opp på dugnad og gjør jobben. Camilla tar ansvar for å få med flere, og å sette opp lister.
- Camilla stiller spørsmål ved hjemmeside. Trenger vi det, eller kan vi bare bruke FB? Punktet taes opp på neste styremøte. Alle tenker over dette til det.
- Høsttreff utgår da styret ikke har kapasitet til å ta seg av det nå. Camilla legger ut på FB-sida vår og lodder stemningen for et vårtreff.
- Camilla ber om å få trappe ned rollen sin i styret pga sviktende helse. Ber om å få være «bare» styremedlem det året hun har igjen fra og med neste årsmøte.
- Camilla jobber videre med belysning av uteområdet vårt.
- Det settes opp et foredrag med Marit Sunde på Speiderhuset 16.11 kl 18.00. Temaet vil bli anatomi.

Neste styremøte 26.10.2023 kl 18.00

fredag 22. september 2023

Camilla Rødland